
 
 

Sayın Başkan, 
Değerli Meclis Üyeleri, 
Basınımızın Güzide Temsilcileri, 
Antalya Ticaret Borsası Yönetim Kurulu ve kendi adıma, 
Hepinizi saygıyla selamlıyorum. 
59’uncu ve bu dönemin son Meclis toplantımıza hoş geldiniz. 
 
Değerli Meclis Üyeleri, 
Üyelerimizin teveccühü ve güveniyle seçilen ve yaklaşık beş yıldır özveriyle görev yapan 
meslek komitelerimiz, meclisimiz ve yönetim kurulumuzla birlikte bu dönemi alnımızın akıyla 
tamamlıyoruz. 
Görevde bulunduğumuz süre içerisinde başta üyelerimiz olmak üzere sektörümüz ve kentimizin 
sorunlarını gündeme getirdik. Çözümler üreterek bunları talebe dönüştürdük. Bu taleplerimizi 
başta üst kurumumuz Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği olmak üzere ilgili yerel ve merkezi 
yönetimlere ilettik ve kararlılıkla takipçisi olduk. 
Değerli Arkadaşlarım, 
Geçen meclis toplantımızda detaylarını sizlerle paylaştığım, kararlılıkla takipçisi olduğumuz 
10 temel öneri ve talebimizin ilk 6’sına ulusala da yaygınlaştırılarak çözüm üretildi. Bizler; 

• Uygun maliyetli ilave finansman kolaylığı 
• Vergi ve sosyal güvenlik yükümlülüklerini ötelenmesi 
• Asgari ücret artışının sektörümüze yüklediği aşırı maliyetin hafifletilmesi  
• Hazine arazilerinin tarımsal amaçlı yatırım tahsisini sağlanması 
• Tarımsal üretim ve ticarette kümelenmenin teşvik edilmesi ile 
• İş dünyası için birikmiş KDV iadesinin yapılması gibi 

önerileri ve taleplerimizi gerçeklere uygun ve doğru bir biçimde karar vericilerimize ilettik. 
Öneri ve taleplerimizin devletimiz nezdinde karşılık bulması ve uygulamaya alınmasından son 
derece memnunuz. Sonuç aldığımız bu öneri ve taleplerimizin yanı sıra diğer 4 temel 
önerimizden olan tarıma özgü sosyal güvenlik modeli ile tarımsal yatırım / teşvik 
politikalarında Antalya lehine düzenlemeleri kapsayan önerilerimize sonuç alma 
aşamasındayız. Geçici vergi mevzuatının kaldırılması ile tarımda gerçekçi veri derleme 
konularındaki öneri ve taleplerimizin kararlılıkla takipçisi olacağız. 
Bu dönemde meslek komitelerimiz başta olmak üzere üyelerimizden gelen güncel ve akut 
nitelikli çok sayıdaki talebide ilgili kurumlarımıza ilettik ve aynı kararlılıkla takipçisi olduk. 
Sorunlarımızın çözümüne yönelik öneri ve taleplerimize ilave olarak gerek Borsamız hedefleri 
ve politikası doğrultusunda, gerek bizim dışımızda gelişen olayların bizlere yansımasıyla ortaya 
çıkan konularda proje ve faaliyetler yürüttük. 
Bu yıl 9’uncusunu düzenleyeceğimiz ve uluslararası alana taşımaya çalıştığımız YÖREX ile 
Antalya yeni bir marka kazandı. YÖREX’le yöresel ürünlerimizin coğrafi işaret zırhıyla 
korunması ve bu ürünlerin ticari birer değere dönüşmesine öncülük eden bir kurum olduk. 
Antalya kent merkezinin en büyük yeşil alanı Zeytinpark’ı projelendirerek halkımızın 
hizmetine sunduk.  
Organizasyon yapısı ve işlevselliğiyle Türkiye’de ilk olan; kentimiz tarımının sorunlarının, 
çözüm önerilerinin ve taleplerinin görüşüldüğü Antalya Tarım Konseyi’ni etkin ve kurumsal 
bir hale getirdik. 



 
 

Uzun bir süredir gündemimizde olan, bölgemiz canlı hayvan ve et ticaretine katkı verecek canlı 
hayvan borsası konusunda Antalya Büyükşehir Belediyemiz’le ortak çalışıyoruz. Canlı Hayvan 
Borsası’yla ilgili şirket kurma ve alan projelendirme faaliyetlerini tamamladık. Önümüzdeki 
dönemde hayata geçirilecek ilk proje olarak hazır hale getirdik. 
Diğer taraftan Rusya krizi başta olmak üzere gerçekleşen olayların bize yansımalarını gündeme 
getirmek, tartışarak çözümler üretmek amacıyla çok sayıda toplantı düzenledik, rapor 
hazırladık. Böylece Borsamız sadece kendi içine kapalı bir gündem yaşamak yerine sektörleri 
ilgilendiren olaylarla gündem yaratan bir kurum oldu. 
Faaliyetlerimizi kamuoyuna duyuran, ticaret borsaları arasında görüşlerine basında en fazla yer 
verilen borsa olmamızı sağlayan, yerel ve ulusal basınımıza ayrıca çok teşekkür ediyorum. 
Değerli Meclis Üyeleri, 
Beş yıllık görev süremiz içerisinde büyük bir disiplin ve özveriyle çalışan meslek 
komitelerimizin, meclisimizin ve yönetim kurulumuzun sayesinde ve desteğinde gerçekleşen 
bu faaliyetlerimiz için kurullarımıza ne kadar teşekkür etsek az. Hepimiz bu dönemdeki 
faaliyetlerimizin etkili unsuru ve paydaşı olduk. 
 
Çalışmalarımızda desteklerini esirgemeyen ve bizleri her zaman en iyi biçimde temsil eden 
kıymetli meclis başkanımıza ve yönetim kurulunda beraber görev yaptığım arkadaşlarıma, 
amatör ruhla profesyonelce çalışan personelimize, iş geliştirme ve çalışma gruplarında birlikte 
çalıştığımız ekip arkadaşlarıma teşekkür ediyorum. 
Yönetim kurulu başkanı olarak bulunduğum her ortamda bana büyük bir özgüven ve gurur 
kaynağı olan katkılarınızdan dolayı hepinize ayrı ayrı teşekkür ederim. Sizlerden gördüğüm bu 
destek ve teşvik beni her zaman motive etti, çalışma azmimi güçlendirdi. 
Değerli Arkadaşlarım, 
Bizler göreve geldiğimiz ilk günden itibaren birlikte hareket etmenin gücüne inandık. Bu 
konuda hassasiyet gösteren üyelerimize, Dışişleri Bakanımız Sayın Mevlüt ÇAVUŞOĞLU’na, 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanımız Sayın Rifat HİSARCIKLIOĞLU’na, 
dönemimiz boyunca birlikte görev yaptığımız; milletvekillerimize, valilerimize, belediye 
başkanlarımıza, kurum ve kuruluşlarımızın yöneticilerine, Antalya başta olmaz üzere oda ve 
borsalarımızın yönetim kurulları ve başkanlarına, meslek ve sivil toplum kuruluşlarımıza 
teşekkür ediyorum. 
 
2 Nisan 2018 tarihinde gerçekleştireceğimiz Borsamız seçimlerinin, bir asra yaklaşan kurum 
birikimimize, geleneğimize ve görgümüze yaraşan bir düzeyde geçeceğine inanıyorum. Yeni 
oluşacak kurullarımızın da aynı duyarlılık ve birikimle sorumluluk alacağına ve hareket 
edeceğine olan güvenim tam. Şimdiden üyelerimizin teveccühü ve güveniyle göreve seçilecek 
olan arkadaşlarıma başarılar diliyorum. Tüm üyelerimizi oylarını kullanmaya davet ediyorum. 
Saygılarımla, 

 


